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Írásbeli kérdés

„A Veszprém Megyei Munkaügyi Központ Pápai Kirendeltsége miért tagadja meg az
adatszolgáltatást az emberek által választott országgyűlési képviselőtóz?"címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Csizmár Gábor Miniszter úrhoz .

Tisztelt Miniszter úr!

„Közbiztonság, létbiztonság, jogbiztonság!" hallottuk Önöktől a 2002-es választási kampány
során. Az, hogy valójában mennyire érzékenyek Önök, ha a jogbiztonság sérül, a következő
történet jól példázza :

2004. november 17.-én levéllel fordultam a Veszprém Megyei Munkaügyi Központ Pápai
Kirendeltségének vezetőjéhez, azt tudakolva, hogy a kirendeltség illetékességi területéről,
mely cégek, hány alkalommal és milyen összegű támogatást kaptak tartós munkanélküliek
foglalkoztatása bértámogatása címén ; munkatapasztalat szerzési támogatás címén ; továbbá
közhasznú támogatás címén. Azt gondoltam, hogy a pápai emberek által közvetlenül
megválasztott országgyűlési képviselő megtudhatja azokat a foglalkoztatáspolitikai adatokat,
amelyek a választókörzetében élőket közvetlenül érintik. A kirendeltség vezetője
kérdéseimre érdemben nem válaszolt . Mivel válaszából nem derült ki semmi, ismételten
kérelemmel fordultam hozzá, azt kérve, hogy kérdéseimre pontosan válaszoljon, mivel az
országgyűlési képviselő kérdéseire az állami szervek kötelesek a szükséges felvilágosítást
megadni .
A kirendeltség vezetője válaszában elismerte, hogy az országgyűlési képviselők jogállásáról
szóló törvény tartalmazza az általam hangoztatott érveket, de a kérdéseimre újból megtagadta
a választ .

A helyzet tehát a következő: nem ismerhetem meg a több mint hatvannyolcmillió
forinttal támogatott cégek neveit, s a pontos támogatási összegeket .

Ha egy országgyűlési képviselő nem ismerheti meg a támogatottakat, azt, hogy a központ
mennyi pénzt juttatott az egyes cégeknek, akkor sérül a nyilvánosság és a jogbiztonság .
Ráadásul arra következtethetnek az emberek, hogy itt bizonyosan susmus van .

2004. decemberében így állunk jogbiztonság ügyében . A helyzet nem túl örömteli,
főleg annak fényében, hogy a választópolgárok több tízmilliárdot kitevő adóforintjaiból a
nyilvánosság számára ismeretlen cégeket támogat az állam .



Tisztelt Miniszter úr!

•

	

Ön szerint ez lenne a jogbiztonság?
•

	

Az emberek által megválasztott országgyűlési képviselők miért nem kaphatnak
felvilágosítást az állam által támogatott cégekről?

•

	

A tájékoztatási tilalom csak a Fideszes képviselőkre vonatkozik?
•

	

Kérem, adjon részletes tájékoztatást a pályázaton nyertes cégekről .

Bízom pontos és kimerítő válaszában!

Budapest, 2004 . december 30.

Dr. Kovács Zoltán
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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